
Referat FAU-møte den 25. oktober 2017 

Tilstede: Lena Leikvoll (1. trinn) 

 Ragnhild Andreassen (referent, 2. trinn) 

 Kristine Nielsen Lie (nestleder 3. trinn) 

 Joachim Deisz (kasserer, 4. trinn) 

Frode Monsen (5. trinn) 

 Thomas Sørensen (leder, 6. trinn) 

Kristine Fossbakk (7. trinn) 

 Rektor Truls Larsen   

 

Nr Sak Ansvarlig 

1.  Info fra rektor 
 

 Ny rektor - Truls Larsen 49 år, kommer som rektor fra 
Haukedalen skole. 
 

 Eidsvåg skole - er en eldre skole med mange unge 
ansatte. 2 byggeprosjekter pågår. Rektor er opptatt av god 
kontakt med foreldre og fokus på det sosiale miljøet. 
Skolen har en jobb å gjøre når det gjelder skolemiljøet og 
at elevene kan få bedre utbytte av læringen. Når man ser 
på bomiljø bør skolen prestere bedre enn på gjennomført 
undersøkelse. Vil ha mål om å strekke oss her. Rammene 
for at man skal få ting bedre til er tilstede. 
 

 Litt om nybygg – oppdaterte skisser ble vist (se egen fil 
på skolesiden). Det jobbes med utearealer tilpasset ulike 
aldersgrupper. Dimensjonert for 43 elever pr trinn. Det er 
lagt inn soner for å kunne utvide til 58 elever dersom 
fremtidig behov. Skolen har meldt inn praktiske justeringer 
som hvor toaletter, garderober mm er plassert. Det blir heis 
i det gamle bygget, samt nybygg. 5, 6 og 7 etasje får god 
plass; blant annet kjøkken. Det blir nytt: skolekjøkken, 
kunst- og håndverksrom, dans-, musikk- og dramarom med 
scene. Skolen får digitale tale systemer. Det blir fleksible 
løsninger. Det gjenstår planleggingsmøter, men vi håper 
det ikke blir de store endringene mot nåværende skisse. 
Lærerne skal ha en runde til med jobbskygging på 
baseskole.  
 

 Nye Eidsvåg skole skole-paviljongen – Siste beskjed er 
at man kan flytte inn i mai/juni. Det blir rene trinn med en 
kontaktlærer. Ekstrabevilgning forsvinner så det vil bli en 
reduksjon i antall lærere. Skolen beholder lærerstaben ut 
skoleåret. Det blir vurdert om noen trinn skal beholde flere 
kontaktlærere. 5 stillinger skal bort og ansiennitet vil være 
styrende. Dessverre kan trinn som har hatt mange lærere 
bli berørt igjen. FAU har oppfordret til at rektor gir beskjed i 
god tid hvordan dette slår ut, slik at foreldregruppen og 
FAU kan gjøre aksjoner. Rektor bekrefter at det 
arbeidsrettslige går foran.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Truls/FAU 
 
 



 Arbeidsmiljøet er godt, veldig ungt – ingen store konflikter. 
Elevtallet har gått ned fra 340 til 270 elever.  
FAU stilte følgende spørsmål (inkl. svar fra rektor): 

o Hvor attraktiv er Eidsvåg skole som arbeidsplass? 
Studenter trives godt, vikarer ønsker jobb videre – 
men det er en gammel skole med dårlig utstyr pr i 
dag. Dette blir stor endring og bedring når vi flytter. 
Det vil bli stor oppgradering i bærbare pcer, nye 
matematikk- og norsk verk. 

o Hvorfor har noen skoler dårligere økonomi enn 
andre? Idealtrinnet er 40 elever pr trinn, har man 30 
elever blir økonomier dårligere og man må være 
mer kreativ. 
 

  Nye regler om elevenes skolemiljø – nytt kapittel 9A  
o Mer effektivt regelverk mot mobbing og bedre 

håndheving. 
o Lovfeste enda tydeligere krav til hva skolen skal 

gjøre. 
o Styrke elevenes rettssikkerhet. 
o De viktigste endringene: 

 Skolen får aktivitetsplikt med 
dokumentasjonskrav. 

 Skal ikke lenger gjøre enkeltvedtak. 
 Fylkesmannen blir håndhevingsmyndighet. 
 Erstatter dagens klageordning. 
 Tvangsmulkt som pressmiddel mot 

skoleeier. 
 Informasjonsplikt overfor elever og foreldre 

om lovendringer. 
o Når kontaktes fylkesmannen? 

 Saken må være tatt opp med ledelsen/rektor 
først. 

 Skolen får en uke på seg på å sette inn 
aktivitet/tiltak. 

 Unntak når «særlige grunner gjør dette 
urimelig» (ferie). 

o Skolen har laget 2 aktivitetsplaner så langt. 
o Hva skal Fylkesmannen vurdere? 

 Har skolen oppfylt aktivitetsplikten etter 
paragraf 9A-4 og 9A-5. 

 Hva har skolen gjort eller ikke gjort for å 
sørge for at eleven får et trygt og godt 
skolemiljø? 

 Er tiltak egnet etter en faglig vurdering? 
 Har skolen vurdert andre tiltak? 
 Har skolen gjennomført de aktiviteter som 

med rimelighet kan forventes? 
o Paragraf 9A legges i sin helhet ut på skolesiden. 

 
 

 Kvalitetsoppfølging - det blir ikke Kvalitetsoppfølging 
dette skoleåret. Vi fikk godkjent å slippe, da det er mye 
annet å ha fokus på. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Samarbeidsutvalget (SU) – ønskelig med møte før jul 
hvor blant annet skoleplan for skoleåret 2018/2019 skal 
avklares. 
 

 Oppbevaring av FAU dokumenter - FAU ønsker å ha en 
perm innelåst på skolen. Leder forespør rektor via e-post. 
 

 Overgang til Baseskole - FAU oppfordrer rektor til å 
informere så mye som mulig, så tidlig som mulig vedr 
overgangen til baseskole, så det gjøres så trygt som mulig.  

 

 
 
 
 
Thomas 
 
 
 
Truls 
 

2.  Presentere oss for ny rektor.  
Vi presenterte oss. Liste over FAU-medlemmene sendes Nina i 
skoleadministrasjonen. Rektor oppfordrer til at referat oversendes 
så det blir lagt inn på skolesiden under «Råd og utvalg». 
 

 
Thomas 

3.  Saker til rektor: 

 Overgang til baseskoleprinsipper – kan det arrangeres et 
informasjonsmøte for foreldre?  

 Musikkskole tilbud. Feedback studios. Opp på neste møte. 

 Henvendelse fra Åsane Tidene vedr. LAR senter i Eidsvåg. 
FAU bekrefter at vi ikke uttaler oss. 

 Eventuelle saker fra foreldre som inkl. rektor. – 
trafikksikkerhet rundt skolen inkl. busstopp og opp 
Granlien. 

 Utfordringer på forskjellige trinn – opp på neste møte. 

 Policy vedr valg av trivselsledere – Rektor bekrefter at 
kriterier er å ta vare på hverandre. Elever nomineres og 
lærer beslutter hvem som blir trivselsledere. Det skal være 
en rullerende ordning. 

 

4.  Møteplan for FAU skoleåret – møter ønskes mandag kl 20 om 
mulig. Leder setter opp møteplan. 

Thomas 

5.  FAU kasse 

 Faktura til FAU som kom per e-post vedr. korps til 17. mai 
er betalt. Ta kontakt med Astrid og hør om korps er bestilt. 
Høyttaleranlegg må også bestilles. Begge utgiftene betales 
av FAU-kassen. Øvrige utgifter ila skoleåret går til nettvett 
kurs og skoleball.  

 Forrige kasserer har meldt endring til 
Brønnøysundregisteret. Alle medlemmer har signert. 
 

 
 
 
Joachim 
 
 

6.  Nettvett for 4. trinn  
Tar kontakt med Barnevakten vedr nettvettkurs for 4 trinn. 
 

 
Frode 

7.  Trafikk aksjon – skaffe reflekser, høre med foreldre som jobber i 
politiet om de kan stille med bil, prat og reflekser. Fokus med lys 
på sykkelen. Aksjon uke 46, 6-10. november. Kan ta en sjekk med 
Bente vedr organisering. Felles info vedr. trafikkaksjonen legges ut 
på Facebook på foreldreskolesiden og pr klassetrinn. 
 

Kristine F. 

8.  Eventuelt – ingen saker meldt inn.  

 


